

Bestyrelsesmøde den 1.maj -2024 kl 18:30 i Vestre Fjordpark Foreningshuset, mødelokale 3

Deltagere: Gert Larsen (GL), Poul Tradsborg (PT), Martin Munk (MM), Mathilde Heiberg (MH), Angelina Ageenko (AA) og Steen Christensen (SC)

Afbud: ingen

1. Godkendelse af dagsorden.

- a. Et par pkt. påført og godkendt

2. Valg af referent / ordstyrer

- a. SC / SC

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde

- a. Godkendt

4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

- a. Det går godt med indbetaling fra nye medlemmer. Banken har indført gebyr på mastercard på 250 kr uden varsel, AA spurgt ind til det hos banken. Mobilabonnement og one.com er tilknyttet dette mastercard.

5. Meddelelser

- a. Ingen

6. Status projekt ombygning kajakdepot:

a. Medlemsmødet 10. april

- i. Et rigtig godt møde med god og positiv stemning. Der blev informeret og svaret på spørgsmål, og løsnings-ideer boblede frem fra medlemmerne. Der var klart opbakning til at drive projektet videre. Angelina tog notater og skrev referat, som medsendes dette bestyrelses-referat.

b. Nyt til-/fra kommunen

- i. Den store opbakning til projekt ombygning kajakdepotet på medlemsmødet har ført til følgende beslutning: Bestyrelsen har meddelt Aalborg Kommune at AHK har til hensigt at kunne bidrage med op til 200.000 kr til projektet, samt søge fonde derudover såfremt det viser sig nødvendigt. Medlemmer, der er dybt uenige, har 2 uger til at gøre indsigelse til bestyrelsen fra udsendelse af referatet.
- ii. Fra kommunen: Udbudsmateriale på det samlede projekt udsendt 30/4. Deadline for tilbud fra firmaer 21/5. Stikledning (el) til Vestre Fjordpark maxet ud, dvs muligvis opgravning for større kabel. (= øget udgift). Kommunen kan ikke give garanti for at vi kan blive i Vestre Fjordpark i al evighed, men Vestre Fjordpark skal nærmest lukke for vi ikke kan være der. (...og så er der jo genhusningspligten som træder i kraft)

c. Fonde/puljer

- i. Angelina har lavet liste div muligheder. Frist 12. maj og 17. maj for at søge inventar-puljer ved Sparnord og Friluftsrådet. En ”projekt-inventarliste” udarbejdes for ansøgning. Ansøgninger til puljer/fonde kræver normalt budget/konkrete tilbud, og udmøntningen af bevillinger dokumenteres typisk ved fakturaer/kvitteringer. Der undersøges om ansøgninger kan lade sig gøre, når der er kommunen der er bygherren.

7. Status nye medlemmer

- a. Pr dagsdato 19 nye prøvemedlemmer har meldt sig, det er super godt 😊 9 pladser tilbage inden vi når vores max på 150 medlemmer.

8. Try Out / Danmark Padler

- a. **Aalborg Try Out** her giver Aalborg Kommune studerende mulighed for at afprøve forskellige fritidsaktiviteter og samtidig eksponering af AHK. Vi vil prøve at lave et lille event i aug./september. Evt

leje våddragter mm dækkes af kommunen (Mathilde og Angelina er tovholdere, men har brug for flere hænder, så meld dig gerne.)

- b. **Danmark Padler DGI i perioden 31. maj til 9. juni.** Der er kort tid til det, men Mathilde giver det et forsøg og tager kontakt til teknikudvalget om de vil give et nap med det.

9. Medlemskab Ryå Bådelaug

- a. Kontingentstigning fra 500 kr til 1200 kr ! Poul Tradsborg har haft kontakt med Bådelaugene der fastholder det nye kontingent. PT kontakter dem igen idet vi ifølge rokort i 2023 har ialt 13 medlemmer brugt pladsen. Nogle et par gange så ialt 17 "anløb" på pladsen.

10. Memberlink

- a. Sat lidt på hold pga sandsynlig ombygning kajakdepot. SC undersøger om de har ala dropbox, online filredigering etc. så vil det være et plus for os.

11. info fra udvalg.

Intro:

klar til intromøder

Teknik:

Udvalget har haft møde på vandet på en dag med usædvanligt dejligt vejr. Der planlægges diverse teknikworkshop med forskellig teknik-fokus. Det bliver med opslag hver gang, således at aflysning er mulig hvis der er for svag tilmelding. Udvalget vil gerne fremme forståelsen for at kajakroning bliver sjovere, nemmere og mere sikker, når teknikken udvikles. I udvalget: Sigurd, Britta, Peter, Heidi og Karsten.

Aktivitet:

Anne Toribio er gået med i aktivitetsudvalg

Svømmehal:

sommerpause

Kajakdepot:

Fuldt booket privat kajakker. Udstyr/grej er godt kørende, så ikke de store indkøb nødvendigt. GL udtænker planer for vores del af ombygningsprojektet.

12. Evt.

- a. **Næste møde 5/6 kl 18.30**